

《单词百科:microcapsule是什么意思?microcapsule怎么发音?microcapsule的解释和用法》

英语单词microcapsule是什么意思?microcapsule怎么读?microcapsule怎么发音?简答网为您整理了microcapsule的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



microcapsule怎么读

microcapsule的读音:[¹maɪkrə(ʊ),kæpsjʊl;¹maɪkrə(ʊ),kæpsju:l]

microcapsule的意思

1、n.微胶囊，微囊体（含有化学物质或药物等，囊体破裂或溶化时含有物便被释出）；

microcapsule的双语例句

1、The preparation conditions of calcium alginate microcapsule and influence factors

were studied.

研究了海藻酸钙微胶囊的制备条件和影响因素.

2、Carboxymethyl chitosan-chitosan-carboxymethyl chitosan (CCC) microcapsules as anew kind of microcapsule were prepared.

制备新型微胶囊即羧甲基壳聚糖 — 壳聚糖 — 羧甲基壳聚糖微胶囊 (CCC) .

3、The micro emulsions, liposomes, microcapsule, nanotechnology, nylon particles, and porous polymer microsphere were mainly introduced.

主要介绍了微乳液、脂质体、微胶囊、纳米技术及尼龙颗粒、多孔聚合物微球等.

4、Interphase polymerization was adopted to synthesize the low temperature (100 °C) reversible thermochromic microcapsule.

采用界面聚合法合成低温 (100℃以下) 可逆温致变色微胶囊,优化了合成工艺.

5、The three production ways of microcapsule, blend spinning and composite spinning for aromatic fiber were demonstrated.

讨论了芳香型纤维的加工方法,有微胶囊法、共混纺丝法和复合纺丝法.

6、Lastly, microcapsule model were applied for extracting aloe polysaccharides from aloe juice.

将所建立的模型应用于新鲜芦荟多糖分离.

7、A analytical method for encapsulated ratio was developed according to 30 % phoxim microcapsule suspension.

以30%辛硫磷微囊悬浮剂为例,初步建立了成囊率的测定方法.

8、Properties of the composite copper coating with liquid microcapsule were studied.

研究了含有有机硅树脂为囊心的液体微胶囊复合镀铜层的性能.

9、A preparation method for sweet orange essence microcapsule relates to a preparation technology of essence microcapsule.

一种甜橙香精微胶囊的制备方法,涉及一种香精微胶囊的制备工艺.

10、Objective To investigate a new microcapsule system for culture of primary generation hepatocytes in vitro.

目的探讨一种新型微囊系统以体外培养原代肝细胞.

11、Formulas for microcapsule perfumed, mosquito-resistant finishing and fluorescent finishing are presented together with processing parameters.

作者较为具体地介绍了微元粒的结构组成和制备方法,例举了香味、防蚊、夜光等微元粒整理工艺和处方.

12、A kind of microcapsule was researched and applied to improve the breathability of the coated fabric.

采用一种环保型微胶囊产品,应用于涂层整理,以提高涂层织物的透气性.

13、The multi-sulfur alcohol microcapsule is simple in preparation method, which can be produced in large batch.

该多 硫醇 微胶囊的制备方法简单,能够大批量生产.

14、The fleece printing from best chem microcapsule, adhesives, cross-linker , urea, paint, luvigel or water.

起绒印花用的印花色浆由微囊制剂、粘合剂、交联剂、尿素、涂料、增稠剂或火构成.

15、A new polyelectrolyte complex microcapsule formed by interaction between NaCS and PDADMAC was introduced.

介绍了一种由NaCS和PDADMAC通过 界面反应而构成的新型生物微胶囊——NaCS-PDADMAC生物微胶囊.

以上是简答网为您整理的microcapsule怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于microcapsule的用法、microcapsule的释义、microcapsule的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/microcapsule>